
Zápisnica 
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 25.1.2012 

 
Starosta obce: Ing. Marián Javorka 
Hlavný kontrolór obce: Mgr. Janka Pavlíková 
Prednosta OcÚ: Ing. arch. Iveta Hatalová 
Prítomní poslanci: Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr. Vladimír Klopta, Igor 
Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento, 
Mgr. Iveta Žerebáková   
 
Program rokovania:                                                                                       
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva voľba návrhovej komisie, určenie 

zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu rokovania obecného 
zastupiteľstva. 

2. Vyhodnotenie stanovísk a pripomienok dotknutých orgánov štátnej správy, 
samosprávneho kraja, právnických osôb, fyzických osôb a občanov k návrhu 
Územného plánu obce Likavka. 

3. Informácie starostu obce. 
4. Diskusia. 
5. Záver. 
 
K bodu č. 1: Rokovanie OZ otvoril starosta obce. Privítal prítomných a konštatoval, že OZ 
je uznášania schopné, nakoľko sú prítomní 8 poslanci. V priebehu rokovania sa dostavil aj 
deviaty poslanec /Ing. Klačko/. 
Starosta obce navrhol do návrhovej komisie Mgr. Ivetu Žerebákovú za predsedu a Mgr. 
Petra Brtku a Ing. Štefaničiaka za členov návrhovej komisie a otvoril diskusiu. Bez 
diskusie. OZ zvolilo návrhovú komisiu uznesením č. 1/2012 a). 
Hlasovanie: 8 – 0 – 0 
Starosta obce navrhol za zapisovateľku zápisnice prednostku OcÚ, za overovateľov 
zápisnice JUDr. Jaromíra Pavlíka a Ing. Michala Šventu a otvoril diskusiu. Bez diskusie. 
OZ schválilo  zapisovateľku zápisnice a overovateľov zápisnice uznesením č. 1/2012 b). 
Hlasovanie: 8 – 0 - 0 
Starosta obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu programu. Bez diskusie. OZ 
schválilo program rokovania uznesením č. 1/2012 c). 
Hlasovanie: 8 – 0 - 0 
 
K bodu č. 2: Starosta obce otvoril diskusiu k stanoviskám a pripomienkam k návrhu 
Územného plánu obce Likavka. Na rokovanie OZ boli prizvaní spracovateľ a obstarávateľ 
ÚP, ktorí vysvetlili prípadné nejasnosti. S dotknutými orgánmi sa musí návrh ÚP 
dohodnúť. K pripomienkam občanov zaujalo stanovisko OZ nasledovne: 

Stanovisko 
číslo 

Akceptované alebo čiastočne akceptované Neakceptované 

24 Priestor bývalého domu detí navrhnúť 
na funkciu občianskej vybavenosti. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 
Riešiť pobrežie Váhu ako plochy 
zelene s prvkami občianskej 
vybavenosti v kombinácii 
s parkoviskom. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 
Riešiť výhľad na pešie prepojenie 
lávky Aupark Ružomberok – Likavka 
ponad železničnú stanicu.  
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

Južnú časť zastavaného územia, ktorá je 
v kontakte s k. ú. Ružomberok riešiť 
v územnom pláne zóny. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 



27  Plochu VU 2 využiť ako relaxačnú 
zónu. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 

28 Zmena funkcie v časti obce tzv. 
„Záhrada PD Likavka“ na funkciu 
bývanie a občianska vybavenosť. 
Hlasovanie: 8 – 0 – 0 /Ing. Švento 
nehlasoval/ 

Zakreslenie plôch s prevahou bývania 
v rodinných domoch po pravej strane 
komunikácie vedúcej do obce 
Martinček nad rodinným domom p. 
Jána Lámoša. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 

29 Zmena trasovania komunikácie K7 
(severne). 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 
Zmena funkcie na parcele parc. č. 
2653/14 na individuálnu bytovú 
výstavbu. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

 

30 Trasa cestnej komunikácie v OU-5 
končí v navrhovanej križovatke, 
navrhovaný výhľad trasovania 
komunikácie zostáva. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 
Cestná komunikácia na parcele parc. č. 
1807/2 v OU-5 sa ruší. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

 

31 Cestný obchvat obce Likavka riešiť 
novou mimoúrovňovou križovatkou 
Martinček tak, aby bola budovaná 
súbežne s výstavbou diaľnice D1 a nie 
až po vybudovaní diaľničného úseku 
prechádzajúceho katastrálnym územím 
obce. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

Územie bývalej strelnice vyznačiť ako 
časť pre rekreačnú oblasť. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 

32 Detto ako 30.1 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

 

33 Detto ako 30.1 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

 

34 Ulica K5 bude ukončená ako slepá 
a trasovaná kolmo na jestvujúce 
pozemky. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

 

35 Zaradenie budovy „Riadiaca veža“ 
medzi existujúce budovy. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 
 

Zmeniť charakter pozemku parc. č. 
1535/5 na občiansku vybavenosť 
a služby. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 
Posunúť vedenie 220kV, ktoré ide cez 
parcelu parc. č. 1535/5 smerom nahor. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 
Pri plánovanom kruhovom objazde 
rozšíriť zónu č. 7 – občianska 
vybavenosť a služby.  
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 

36 Zmeniť funkčné využitie územia OU-
11-Bellova časť Paračka na 

 



individuálnu bytovú výstavbu 
a služby. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

37 Ruší sa výhľadová plocha OU-17. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 
V navrhovanej ploche OU-17 sa zruší 
komunikácia K13 a upraví sa trasa 
komunikácie K14 tak, aby maximálne 
kopírovala existujúcu poľnú cestu. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

 

38 Detto ako 37 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

 

39 Zrušiť predĺženie navrhovanej 
komunikácie K8. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

 

40 Detto ako 30.1  
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

 

41 Detto ako 37. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

Pripomienky k OU-16. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 

42 Detto ako 37. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

Pripomienky k OU-17. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 

43 Detto ako 37. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

Pripomienky k OU-17. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 

44 Detto ako 37. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

Pripomienky k OU-17. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 

45 Detto ako 37. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

Pripomienky k OU-17. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 

46 Detto ako 37. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

Pripomienky k OU-17. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 

47 Detto ako 37. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0 

Pripomienky k OU-17. 
Hlasovanie: 0 – 0 - 9 

OZ prijalo uznesenie č. 2/2012. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0    
 
K bodu č. 3: Starosta obce informoval OZ o nasledovných skutočnostiach: 
Bola podaná žiadosť – projekt „Kamerový systém“. 
Rokovanie s Ing. Kenderom, vedúcim dopravy zo SAD LIORBUS, a. s. ohľadom 
zastavovania autobusov so školákmi. Po preskúmaní daného problému zostáva pôvodné 
riešenie. 
Opravené verejné osvetlenie na moste ponad železničnú trať.  
Protokol z merania vibrácií na ceste I/59 bol zaslaný na Regionálny úrad verejného 
zdravotníctva. 
Bola podaná žiadosť o zmenu umiestnenia zastávky pri Hubertuse. 
Bolo zahájené verejné obstarávanie na technické vybavenie zdravotných stredísk. 
Na 95% sú pripravené podklady na vydanie monografie o obci. 
Telekomunikácie zabezpečia opílenie stromu na ul. Družstevná. 
Objednané sú okná a dvere do kultúrneho domu z ul. Hviezdoslavovej a dvere na budovu 
TJ. 
Upravila sa webová stránka obce v zmysle novely zákona o informáciách. 
Opravoval sa KUKA voz pred STK. 
Začne sa s úpravou šatne na stredisku služieb a vrát na garáži, aby vošli aj vyššie autá. 
OZ prijalo uznesenie č. 3/2012. 
Hlasovanie: 9 – 0 – 0 



 
K bodu č. 4: Starosta obce otvoril diskusiu.  
Mgr. Klopta žiadal o opravu zábradlia pri zastávke pod ul. S. Nemčeka. 
Ing. Švento poďakoval starostovi za promptnú reakciu na článok v dvojtýždenníku 
Spoločník.  
P. Marton upozornil na vlhnutie múru na dome smútku a na potrebu zakúpenia skrine pre 
uloženie ornátu. Ďalej žiadal vypracovať plán zasadania OZ. 
Mgr. Brtko navrhol, aby sa vybudovalo malé parkovisko pri predajni Verex. 
Ing. Štefaničiak žiadal vybudovať osvetlenie a chodník ku domom pri Hubertuse.  
JUDr. Pavlík žiadal vykonať úpravu potoka Likavčianka na ul. Mikuštiakovej v zmysle 
sľubu Povodia Váhu. Upozornil na zlú zimnú údržbu ul. Mikuštiakovej a pri supermarkete 
Rudea. Žiadal na každom zastupiteľstve vyhodnotiť splnenie pripomienok poslancov OZ. 
OZ prijalo uznesenie č. 4/2012. 
Hlasovanie: 9 – 0 - 0    
Starosta obce ukončil diskusiu. 
 
K bodu č. 5: Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie OZ. 
 
 
 
   
Ing. arch. Iveta Hatalová, v. r.     JUDr. Jaromír Pavlík, v. r.          Ing. Marián Javorka, v. r.       

prednostka OcÚ                                   overovateľ                                 starosta obce 
 
 
 
                                                  Ing. Michal Švento, v. r. 
                                                             overovateľ         
 
 
  
 
 

 


